
| Gdzie będzie pętla autobusowa?
NIEDAWNO napisaliśm y o 

kłopotach, które spotkały bu
downiczych Trasy Zamkowej. 
Krótko mówiąc trzeba będzie 
przeprojektow ać wlot tej arterii 
do Śródmieścia. Nowa pętla au
tobusow a — przewidziana już 
od la t w  okolicach hotelu „Nep
tu n ” — ma być teraz zlokalizo
w ana gdzie indziej...

T rudno dziś stwierdzić, jak  to 
się stało, że w 1983 roku archi
tek t miejski wydał zgodę na zlo 
kalizowanie przy ul. Borysza 
czasowej pętli autobusowej (nie 
podając przewidywanego okre
su jej funkcjonowania). Faktem  
jest, że wszystkie — gotowe już 
— plany wzięły nagle w  łeb,

ponieważ właśnie okazało się, 
iż teren  ów przeznaczony jeśt 
pod biurowiec. Jak  dobrze pój
dzie, za dwa, trzy la ta  rozpocz
nie się tam  prace budowlane.

P O  N A S Z E J a la rm u ją c e j  in fo r m a 
c j i  o  o p ó ź n ie n ia c h  g ro ż ą c y c h  n a  
b u d o w ie  n o w eg o  u k ła d u  d ro g o w e 
go , w ic e p re z y d e n t  L u d w ik  R eszk a  
z w o ła ł z e b ra n ie  z u d z ia łe m  ob u  in 
w e s to ró w , W PK M . s łu żb  n a d z o ru  
b u d o w la n e g o  i M ie jsk ie j K o m is ji 
P la n o w a n ia .  Z a p a d ły  k o n k r e tn e  d e 
c y z je  w y z n a c z o n o  te rm in y .  T a k  
w ięc  — te o re ty c z n ie  rz ecz  b io rą c  — 
K o m u n a ln e  P rz e d s ię b io rs tw o  R o b ó t 
In ż y n ie ry jn y c h  m o że  ju ż  p rz y s tę 
p o w a ć  do p rz e b u d o w y  u l. M a te jk i .  
T e o re ty c z n ie ,  b o w ie m  ch o ć  u rz ę d o 
w e  z ez w o le n ie  n a  b u d o w ę  w y d a n o  
z  d a tą  29 b m „  to  p rz e c ie ż  K P R I 
m u s i n a jp ie rw  s tw o rz y ć  so b ie  n ie 
zb ęd n e  zap lec z e  b u d o w y . N ie  b a r 
dzo  w ia d o m o  z re sz tą  g d z ie ...

W ydan o też  z ezw o len ia  n a  n ie 
zb ęd n e w y c in k i 1 p rzesad zen ia  
d rzew  na sk ra ju  P ark u  Ż erom sk ie 
go . W szy b k im  tem p ie  m ają  b yć za  
la tw io n ś  m ieszk an ia  zastęp cze  dla  
rodzin  ży ją cy ch  w  przezn aczon ej do 
rozb iórk i k a m ien ic y  (u  zb iegu  ul. 
M atejk i i a l. M* Buczka).

P o n a d to  a r c h i te k t  m ia s ta  m a  do  
5 c z e rw c a  z n a leź ć  NOW E M IEJSCE  
p o d  p ę t lę  a u to b u so w ą , z aś  B iu ro  
P r o je k tó w  B u d o w n ic tw a  K o m u n a l
n e g o  w y k o n a  w  z w ią z k u  z ty m  
d ru g ie  j e j  o p ra c o w a n ie  fw  ta k im  
te m p ie , a b y  do  p ra c  m o ż n a  b y ło  
p rz y s tą p ić  w  k o ń c u  te g o  ro k u ) .

T y le  u s ta le n ia .  N a ro d z iły  s ię  k o n 
k r e tn e  te rm in y ,  a le  n ie  da  s ię  
u k ry ć ,  że za  c a ły  te n  b a ła g a n  (spo 
w o d o w an y . d w a  la ta  te m u  p rz e z  
s łu ż b y  u rb a n is ty c z n e ) ,  k to ś  je sz cze  
o d p o k u tu je .  Z m a rn o w a n o  p rz e c ie ż  
b e z p o w ro tn ie  k i lk a  m ie s ię c y , k tó r e  
ter.az  b a rd z o  p rz y d a ły b y  s ię  f irm o m

w y k o n u ją c y m  w lo t T ra s y  Z a m k o 
w e j  do  Ś ró d m ie śc ia .

IM DALEJ w las — tym  wię
cej drzew, jak  mówi przysłowie.. 
Otóż to. Jeszcze bowiem nie ko
niec kłopotów. Okazuje się, że 
do istniejącego projektu prze
budowy ul. M atejki zgłosił za-' 
strzeżenia... Sanepid. Chodzi o 
przewidywany poziom hałasu,, 
jak i znosić będą • m ieszkaiicy: 
wieżowców stojących przy tej) 
ulicy. Budowlani m ają ta m : 
stworzyć barterę dla decybeli w; 
postaci szpaleru rosłych drzew. I 
bądź też tzw. barier dźwięko-j 
chłonnych. Co do tego drugie-! 
go rozwiązania, prak tyka w sk a-1 
żuje, że jest ‘ ono w praktyce i 
właściwie symboliczne. (mor)!


